
 
 

 
Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

 

Número de l’acta: 113 

Tipus de sessió: Extraordinària 

Data: 13/2/2023 

Hora: 13:00 

Lloc: Sala de Juntes 

 
Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Ramon Barnadas, Tomás Blasco (Secretari), Lorena Bogonez, 
Marta Borrueco, Berta Castella, Andres Chamarro (President), Ramon Cladellas, Marga Coll, 
Josep Lluis Costa, Sònia Darbra, Nuria de la Osa, Maria del Jaire de la Torre, Miquel Domènech, 
Silvia Edo, Albert Feliu, Estel Gelabert, Anna Jordana, David Larios, Maria Pinart, Joan Pujol, 
Beatriz San Roman, Teresa Sánchez, Sara Saulina, Olga Soler, Meritxell Torras, Anna Vale,  

 

No hi assisteixen: Sergio Albert, Maria Bernardez, Alfie Crawshaw, Lucía Manovel, Naiara Oliver, 
Sofia Peris, Natàlia Samaniego,  

 

S’excusen:  Albert Bonillo, Albert Espelt, Joaquim T. Limonero, Maria Jesús Nebrera, Susana 
Subirà,  

 

 

 

 

 

 

  



ORDRE DEL DIA: 
 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la JP 112 (19.12.2022)  
2. Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de la Comissió d’Afers Acadèmics  
3. Aprovació, si escau, de la reverificació del Màster Interuniversitari en Psicologia de 
l’Educació (MIPE)  
4. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari en Psicologia General Sanitària (MUPGS) segons Real Decret 822/2021  
5. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari en Psicologia Jurídica i Forense  (MUPJF)  segons Real Decret 822/2021  
6. Aprovació, si escau, de l’Informe de Seguiment del Centre (SIC)  
7. Informacions del Degà  
8. Precs i preguntes. 
 

 

El Degà obre la sessió donant la benvinguda. Tot seguit, el Secretari dona els noms de les 
persones que han excusat la seva assistència, i, a continuació, s’aborden els punts previstos a 
l’Ordre del Dia.  

PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de la JP112 (19/12/2022) 

La Cap del Departament de Psicobiologia i Metodologia de les Ciències de la Salut presenta dues 
esmenes. Una, de tipus formal, demanant que els continguts relatius a cadascun dels punts de 
l’Ordre del Dia estiguin en apartats separats i precedits d’un encapçalament. La segona, relativa 
al punt 6 (Informacions del Degà) demana substituir la frase “… el Degà informa de què la UAB 
convocarà 120 noves places de professorat Lector mitjançant la reconversió directa de places 
d’Associat A3.6” per la frase seguent: “El Degà informa de què, si s’aproven els pressupostos de 
la Generalitat, està previst que la UAB convoqui 120 places noves de Professorat Lector, la qual 
cosa pot facilitar l’estabilització de professorat associat, entre altres”. 

Els/les membres de la Junta mostren el seu acord amb la inclusió d’aquestes dues esmenes a 
l’acta i l’aproven per assentiment.  

 

PUNT 2: Aprovació, si escau, de la modificació del Reglament de la Comissió d’Afers Acadèmics 

S’aprova per assentiment. 

 

PUNT 3: Aprovació, si escau, de la reverificació del Màster Interuniversitari en Psicologia de 
l’Educació (MIPE)  

La Vicedegana d’Afers Acadèmics (VAA) exposa el calendari i procediment que s’ha de seguir per 
dur a terme les adaptacions de les titulacions  de la Facultat al RD 822/2021. 

La (VAA) informa de que la reverificació d’aquest Màster correspon a la Universitat de Barcelona, 
com a universitat coordinadora, però que la nostra Facultat ha d’aprovar, si escau, la fitxa 
PIMPEU i el document de compromís de recursos.  En aquest document consta que la 
programació del Màster Interuniversitari en Psicologia de l’Educació suposarà un increment de 
recursos. La distribució de crèdits de la nova proposta de màster suposarà un increment de 2 
crèdits en relació al conveni fins ara vigent (fins als 30 crèdits , en lloc dels 28 crèdits actuals). 



Com es detalla, el compromís de recursos quedarà pendent de l’elaboració de la memòria del 
nou màster i del conveni amb la distribució final de crèdits entre les universitats participants. 

Tot seguit, la Junta Permanent aprova, per assentiment, la fitxa del Màster Interuniversitari per 
reverificar i el document  de compromís de recursos del MIPE. 

 

PUNT 4: Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari en Psicologia General Sanitària (MUPGS) segons Real Decret 822/2021 

D’acord amb el calendari del centre per adaptar les titulacions al RD 822/2021, en aquest mes 
de febrer s’ha de dur a terme la Modificació parcial (àmbit de coneixement) del MUPGS. 

La Directora del Departament de Psicologia Clínica i de la Salut, la Directora del Departament de 
Psicobiologia i Metodologia de les Ciències de la Salut, i la Coordinadora del Màster de Psicologia 
Jurídica i Forense demanen aclariments sobre què comporta l’adscripció en el cas d’un Màster 
regulat. La VAA explica que en el RD 822/2021 s'estableix l’organitzacizació dels ensenyaments 
universitaris i el procediment per a garantir-ne la seva qualitat.  Es manté  l’estructura básica de 
la oferta académica (Grau, Máster i Doctorat) i introdueix una modificació significativa al caviar 
la adscripció dels títols de Grau i Màster de les cinc branques de coneixement  als que 
denominen àmbits del coneixement. En el Graus els àmbits de coneixement seran els que 
aporten les assignatures que conformen la formació bàsica, per tant, assignatures que 
comporten la possibilitat de convalidar crèdits. 

Tot seguit, la Junta Permanent aprova, per assentiment, l’adscripció del MUPGS a l’àmbit de 
coneixement de Ciències del Comportament i Psicologia. 

 

PUNT 5: Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció a l’àmbit de coneixement del Màster 
Universitari en Psicologia Jurídica i Forense  (MUPJF)  segons Real Decret 822/2021 

D’acord amb el calendari del centre per adaptar les titulacions al RD 822/2021, en aquest mes 
de febrer s’ha de dur a terme la Modificació parcial (àmbit de coneixement) del MUPJF. 

La Junta Permanent aprova, per assentiment, l’adscripció del MUPJF a l’àmbit de coneixement 
de Ciències del Comportament i Psicologia. 

 

PUNT 6: Aprovació, si escau, de l’Informe de Seguiment del Centre (SIC)  

La VAA explica que en aquest informe es recullen els cursos 20-21 i 21-22 amb les valoracions 
del/de les corresponents coordinadors/ores de les diverses titulacions de la Facultat i que l’Equip 
de Deganat no fa cap valoració. 

La professora Olga Soler demana que es faci una revisió de l’ortografia i tipografia de l’informe, 
doncs ha detectat diversos errors.  

L’Equip de Deganat es compromet a dur a terme la revisió del text abans d’enviar-lo al Rectorat. 

Tot seguit, la Junta Permanent, aprova, per assentiment, l’Informe de Seguiment de Centre. 

 



PUNT 7: Informacions del Degà  

1. Durant el present curs, no hi ha Coordinador/a del Grau de Logopèdia. El Sots-Coordinador, 
Ramon Barnadas, s’encarrega de coordinar la docència que depèn de la Facultat de Medicina, i 
la resta de tasques són assolides per la VAA. 

2. El professor Albert Espelt Hernández, del Departament de Psicobiologia i Metodologia de les 
Ciències de la Salut serà el nou Vicedegà d’Alumna i Promoció i s’incorporarà a les tasques de 
l’equip a partir del dimarts, 14 de febrer. Excusa la seva assistència a la Junta Permanent d’avui. 

3. Dimarts, 14, dins del conjunt d’activitats del Pla d’Acció Tutorial, representants del COPC faran 
un xerrada sobre sortides professionals. El Coordinador del Grau de Psicologia i la Vicedegana 
de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals mostren la seva satisfacció pel nombre 
d’alumnes inscrits a l’activitat (al voltant de 80).  

4. Durant el proper mes de març estan previstes reunions amb el Rectorat per definir l’estructura 
i funcions que tindrà el Servei de Psicologia i Logopèdia a partir del proper curs. L’objectiu és 
que pugui oferir pràctiques a l’alumnat de la Facultat i que estigui dins del marc de la Fundació 
UAB. 

5. La CAA continua treballant el tema de l’avaluació única per al proper curs i s’està seguint el 
calendari previst. 

6. El Deganat disposa d’una còpia dels resultats de les enquestes de professorat. Aquesta còpia 
queda en custòdia i no es farà cap difusió dels seus continguts. 

7. L’Equip de Deganat té previst dur a terme activitats amb motiu de la Setmana de la Dona 
durant els dies 6 i 10 de març i està obert a propostes i suggeriments que pugui plantejar 
qualsevol persona tant de la Junta Permanent, com de la Facultat. En aquet sentit, s’informa de 
que la Comissió d’Igualtat farà uns tallers els dies 15 de febrer i 7 de març. 

8. L’Equip de Deganat és conscient de la demanda que es va formular en la darrera Junta 
Permanent referent al tema de la violència de gènere, i està començant a treballar en aquest 
sentit preparant una estratègia informativa que desenvoluparà al llarg del semestre, i en 
coordinació amb la Comissió d’Igualtat. En aquest sentit, ja es va ver una primera actuació 
enviant un recordatori al professorat el passat mes de gener sobre els cursos de formació. 

 

PUNT 8: Precs i preguntes.  

1. Una de les representants de l’alumnat informa de que està convocada una vaga per al proper 
8 de març. 

2. La VAA i el Coordinador del Grau de Psicologia informen de que s’està elaborant un document 
informatiu per al professorat amb la finalitat d’aconseguir que totes les assignatures puguin 
programar la possibilitat de l’avaluació única. En aquest sentit, s’han definit les diferents 
tipologies d’avaluació que es poden incloure en el procediment d’avaluació única. Tot seguit 
atenen les consultes que fan alguns membres de la Junta Permanent sobre aquest tema. 

3. La VAA expressa el seu agraïment als Departaments en general per la seva implicació en la 
gestió dels problemes derivats de la manca d’aules, i, més concretament, als departaments de 
Psicologia Social, Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació, i Psicobiologia i Metodologia de les 
Ciències de la Salut, per haver cedit els seus seminaris per desenvolupar activitats docents 



durant el segon semestre. Aquesta intervenció obre un debat en torn a la manca d’espais 
docents per a grups petits (aules tipus seminari) a la facultat i a les possibles solucions al 
problema. En aquest debat participen diverses persones aportant idees i opinions que es poden 
resumir en els següents punts: A) La cessió d’espais per part dels Departaments és una qüestió 
conjuntural que no ha de continuar durant el proper curs; B) Cal accelerar la reconversió de 
l’aula P-31 per tal que estigui disponible per a  aquest semestre; C) S’ha d’estudiar la possibilitat 
d’ampliar la docència de Grau en el torn de tarda, tot i que això no és ben vist per l’alumnat; D) 
Valorar la possibilitat de canviar el mobiliari de les aules grans posant taules mòbils;  E) Reduir 
el nombre de matriculats al Grau de Psicologia per ajustar la quantitat d’alumnes a l’espai 
disponible; F) Continuar demanant al Rectorat la creació d’un nou edifici suficientment dotat. 
Tant el Degà com l’Administrador de Centre responen a aquestes aportacions indicant: A) La 
instal.lació de mampares per dividir incidentalment les aules grans en aules petites presenta 
problemes logístics importants, com ara la mancança d’aillament acústic; B) Disposem d’una 
eina de registre d’ús d’aules (l’aplicatiu GERES) que permetrà disposar de dades objectives per 
seguir plantejant el problema de l’espai al Rectorat.  

4. El Cap del Departament de Psicologia Social expressa el seu malestar per la desprogramació 
d’un dels grups d’una assignatura optativa, causada, sembla ser, per una informació incorrecta,  
i sol·licita el recolzament de l’Equip de Deganat per demanar a la Vicerectora corresponent els 
recursos per a aquesta assignatura.  

La VAA respon tot indicant que no és un problema d’informació, i que des del mes de setembre 
quan es va detectar la baixada en el nombre de matriculats ja es va indicar que això afectaria els 
recursos assignats. L’Equip de Deganat, en la seva desiderata pel que fa a la programació docent 
pel curs vinent 23/24, va incloure la programació de dos grups per aquesta assignatura tot 
justificant la seva necessitat donada la metodologia docent. Malauradament, la resposta rebuda 
va ser que aquesta programació docent no s’ajustava a l'heurístic.  

5. Una de les representants del PAS planteja la necessitat d’habilitar un espai com a menjador 
per al PAS i el PDI, ampliant l’actualment existent. Tant l’Administrador de Centre com el 
Vicedegà d’Economia informen de que aquest projecte està en marxa, doncs l’arquitecte ja va 
fer la visita a l’espai, i que ara s’està a l’espera de conèixer el pressupost que caldria per dur a 
terme la reforma.  

 

Sense cap més assumptes per tractar, el dia 13/2/2023 a les 14:50 hores el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta. 

El secretari        Vist i plau 
El President 

 

 

 

 

Tomás Blasco          Ander Chamarro   
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